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Stad zoekt juridische procedure uit 
 

. . Schepen van Toerisme Tinne Rombouts (CD&V) is op de 

hoogte. "We laten momenteel volop onderzoeken wat er aan de 

hand is en of het juridisch kan dat de weg plots wordt 
afgesloten. 
 

Voor het hekwerk is in elk geval geen vergunning afgeleverd, 
maar we moeten nagaan of dat ook echt nodig is. 
 

Als er iets niet klopt, zullen we de politie dat laten vaststellen. 
 

Het is juridisch echter helemaal niet zo simpel." 
 

Ook burgemeester Arnold Van Aperen (KVB) heeft van het 
probleem gehoord. "Ik weet dat er vroeger klachten zijn 

geweest over wildcrossen en sluikstorten. 
 

Misschien is dat de reden. 
 

We onderzoeken het." 
 

 

 

 

 

 


